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AVINURME GÜMNAASIUMI HOOLEKOGU 

 

KOOSOLEKU PROTOKOLL     Avinurme 17.jaanuar. 2024.a  

Koosoleku toimumise aeg 

17.01.2024.a kell 17.00-19:30. Avinurme Gümnaasium 

Koosoleku juhataja 

Marge Pärn 

Hoolekogu koosolekust osa võtnud isikute nimed 

Karit Tuusula Mölder, Heli Habakuk, Viivika Madisson, Kaiel Altpere, Marge Pärn, Eveli Tooming, 
Natali Strauss.  

Külalised: Aimar Arula, Kristina Pikas 

Puudu: Kristi Lõbu, Anst Rummel, Rosalie Karro, Hendrik Tarum. 

Päevakord: 
 
Päevakord: 
 
1. Õpetajate streik 
2. Üleminek pikkadele tundidele 
3. Mustvee valla haridusvõrgu korrastamise hetkeseis 
4. Avinurme Gümnaasiumi õppekava disainituba 
5. Jooksvad küsimused 
 
 
Punkt 1  
 
Õpetajate streik 
 
Probleem: A. Arula annab ülevaate planeeritavast õpetajate streigist. Kogu info saadetud e-kooli 
17.01. 22.jaanuaril 2024 algab üldhariduskoolide õpetajate streik. Streik ei mõjuta õpilase õigust 
koolis käia ja õppetöös osaleda. Koolimaja on avatud ja koolitransport toimib tavapäraselt. Streigi 
ajal jätkub õppetöö, kuid muudatused on 22.-26.jaanuari tunniplaanis, mis on 7.klassil järgmine: 
ESMASPÄEV - 1.-2.tund- inimeseõpetus; 3.-4.tund - ajalugu; 5.-6.tund- tööõpetus; TEISIPÄEV- 
1.-2. tund - bioloogia; 3.-4.tund- loodusõpetus; KOLMAPÄEV- 1.-2.tund -geograafia; 3.-4.tund - 
ajalugu; 5.-6.tund - sporditund (laskesport); NELJAPÄEV- 1.-2.tund - matem; 3.-4.tund - 
inimeseõpetus; 5.tund- infotund- loovtöö põhikoolis. REEDE- ISESEISVA ÕPPE 
PÄEV/TÖÖVARJUPÄEV (koolis, kodus või lapsevanema/tuttava töökohal): õpilased saavad 
tööülesande töölehega esmaspäeval koju kaasa ning annavad teada hiljemalt kolmapäevaks, 
millist ülesannet ja kus on neil võimalik sooritada. 
Õpilasel peavad koolis kaasas olema vastavalt tunniplaanis olevatele õppeainetele vajalikud 
õppevahendid. Kogu õppetegevus toimub koolis erinevate õpetajate juhendamisel. Tegevuste 
läbiviimisel osalevad lisaks meie kooli õpetajatele ka vabatahtlike abilistena vilistlased ja 
lapsevanemad. Peale õppetunde toimuvad tavapärastel päevadel muusikakoolid tunnid ja 
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kergejõustikutreeningud. Õpilastele on tagatud hommikupuder, lõunasöök ja oode. Alates 
29.01.2024 muutuvad tunniplaan ja päevaplaan koolis tervikuna. Õpilastele edastatakse uus 
tunniplaan hiljemalt 25.jaanuaril Ekooli vahendusel ning kogu info on alates samast kuupäevast 
kättesaadav ka kooli kodulehel.   
 
Streigis ei osale 10 õpetajat. Esimene nädal on ilmselt kõige keerulisem, aga koolil tehtud plaanid 
ja saavad töökorraldusega hakkama. Streiki toetatakse eelkõige eesmärgiga et riik täidaks oma 
lubadused ja paneks paika pikaajalised plaanid. Vastavalt kooli ametiühingu otsusele ei kesta 
streik kauem kui 2 nädalat.       

 
Küsimused: Kas streik võib ka pikemalt kesta? 
Vastused: Vastavalt kooli ametiühingu otsusele ei kesta streik kauem kui 2 nädalat. 
 
Punkt 2 
 
Üleminek pikkadele tundidele 
 
Probleem: A. Arula selgitab üleminekut uuele õppekorraldusele alates 29.01.24. Tundide 
algusaeg muutub hilisemaks, hakkavad toimuma paaristunnid. Tunni pikkus 75 min. Algklassides 
vahelduvad ka 45 min tunnid. Pikkade tundide metoodika on teine, millega õpetajad peavad ka 
arvestama ja kindlasti nõuab uus korraldus natuke harjumist. Teemapõhine ja lõimitud õppetöö. 
Koolipäeva lõpp 13:30. Lõunatund on pikkusega 1h. Lõunasöögi pakkumine muutub, toitu 
pakutakse buffet stiilis. Lõunasöögi vaheldusrikkamaks tegemiseks oleks vaja lõunasöögi tasu 
tõstmist. Hetkel toidukorra maksumus 1.-. (riigipoolne toetus) Plaan on selle tõstmiseks 2.50 ja 
vahe tuleks lapsevanemata kanda. Mõte on veel „töös“ ja enne uut õppeaastat sellega ei alustata.  

 
Küsimused: Kuidas õpetajad uude õppekorraldusse suhtuvad? 
Vastused: Ootavad õhina ja põnevusega. 
 
Punkt 3 
 
Mustvee valla haridusvõrgu korrastamise hetkeseis 
 
Probleem: A. Arula annab ülevaate viimasest koosolekust Mustvee valla haridusvõrgu 
korrastamise hetkeseisust ja otsustest. Eelnõu on koostatud ja saadetakse peagi ka 
koolidele/lasteaedadele arvamuse avaldamiseks edasi. Avinurme Gümnaasiumi osas hetkel 
muudatusi näha ei ole. Avinurme Lasteaed (nagu ka Lohusuu ja Voore) läheks Mustvee Lasteaia 
juhtimise alla. Märtsi lõpuks peaks olema  valla volikogus ka otsus vastu võetud.  

 
Küsimused: Kas Avinurme Gümnaasium plaanib lisaks selle veel midagi? 
Vastused: Lisaks sellele on Avinurme Gümnaasiumil plaan selleks kevadeks oma kooli 
turundamiseks. Ettevalmistused selleks tehtud. 

 
 

 
Punkt 4 
 
Avinurme Gümnaasiumi õppekava disainituba 
 
Probleem: M. Pärn annab teada, et haridusfoorumi ja Avinurme Gümnaasiumi koostöös on 
plaanis 27.01 kooli aulas Avinurme G õppekava disainituba. Kaospilot meetodil töötuba aitab läbi 
viib psühholoog ja kasvatusteadlane Katri Kütt, kes on toetanud õppikavade disainimist erinevates 
haridusasutustes. Lisaks sellele on ka plaan, samuti haridusfoorumi ja kooli koostöös, korraldada 
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maagümnaasiumite direktorite ümarlaud, et ühiselt mõelda ja arudata maagümnaasiumite 
tugevusi ja vajalikkust ning selle baasilt riigile näidata, et ka maal peaks keskharidus olema 
kättesaadav. Seada 100 õpilast alampiiriks gümnaasiumi säilitamiseks on liiga karm nõudmine. 

 
Ettepanek: Lisaks õpetajatele ja õpilastele soovitakse kaasata ka vilistlasi, lasevanemaid, 
kogukonnaliikmeid. 

 
 
Punkt 5 
 
Jooksvad küsimused 
 
Probleem: A. Arula tänab hoolekogu esinaist jõulukingituste ees. Lisaks annab teada, et on 
toimunud läbimurre Avinurme Lasteaia ja Gümnaasiumi koostöös. Saadi kokku ja sellest aastast 
alustatakse eelkooliga. Toimub 1 kord kuus, koolimajas. Õppimist lasteaiaga ei dubleerita, aga 
eelkooli lastel võimalik harjuda koolimajaga, õpetajaga, kooli korraga jne.  

 
Ettepanek: Väga hea uudis ja rõõm, et lõpuks leiti üksmeel. 

 
Probleem: Veipime koolimajas – kooli juhtkond on saanud infot ja vihjeid veipimise kohta, 
probleem on süvenenud. Suurenenud nii tarbimine, levitamine, vahetamine kui ka müük. Välja on 
selgitatud kohad, kus veipimisega tegeletakse. Kool palub ka lapsevanematel rohkem tähele 
panna, millega lapsed tegelevad ja selgitada tagajärgi – arvatakse, et veipimine on süütu ja 
tervisele ohutu. 

 
Ettepanek: Hoolekogu on sama meelt ja palub lapsevatel tunda huvi oma lapse tegevuste vastu. 
 
Probleem: Kool tegi ettepaneku lasteaiale, et kevadine emadepäeva kontsert võiks olla õhtune 
kontsert ja toimuks ühiselt. Ettepanek võeti vastu. 
 
Ettepanek: Väga mõistlik otsus. 

 
Lisa: Alates jaanuarist toimuvad suusatunnid vastavalt ilmastikuoludele. Kalev Allik aitab 
suusaradadega 

 
Lisa: Alustab uus võrkpalli trenn. Mõeldud siis 1-5.kl. Juhendaja Marge Pärn. 

 

 

Juhataja  
 
Marge Pärn 

 

Protokollija 

Eveli Tooming 


